

+++ DEUTSCHE FASSUNG UNTEN +++

Dear master students,

welcome to our Master's degree program Biology at the KIT Department of Chemistry and Biosciences!

We would like to invite you to our **information events**. The events are voluntary, but we highly recommend that you attend so that your start in the programme can run smoothly and stress-free. **If you are not enrolled yet, this is not a problem. You should still choose your modules. If you are not planning to enroll at KIT, please ignore this Email.**

PLEASE SAVE THE DATES:

18 September 2025 at 10 am (UTC+1) - ZOOM Online Welcome Session and introduction to the master's programme with the Dean of Studies Prof. Jörg Kämper and the programme coordination team Dr. Urszula Weclawski and Andreas Orso. You will receive an introduction to the master's programme and module selection. We will also guide you through the module handbook, introduce you to the Campus+ event portal and the ILIAS learning platform. Participation is necessary so that you can complete your selection of modules for the next semester by **15 October 2025**. **Click [HERE](#) to join!**

08 October 2025 at 10 a.m. (UTC+1) – ZOOM online Q&A session 'Ask me Anything' - We will answer your questions and suggestions about the module selection process and your studies. **Click [HERE](#) to join!**

27 October 2025 at 18 p.m. (UTC+1) until open end - 'Meet & Greet' - get-together in the biology tower, KIT-Campus South, building 30.43, seminar room 005. After your arrival we would like to meet you personally at the KIT Department of Chemistry and Biosciences. There, we will navigate you through the course catalogue so that you can easily find your courses. You will receive an introduction to the Campus Management System for Students (CMS), further tips on starting your studies and a guided tour of the faculty's premises. **After that, we'd like to invite everyone to a casual evening with some drinks, barbecue, and music – a great chance to get to know each other better! If you want to participate, please answer to this E-Mail: urszula.weclawski@kit.edu with a short text – I will participate in your Meet&Greet event. Thank you!**

We look forward to meeting you!

Best wishes,

Your biology programme coordinators

+++ DEUTSCHE FASSUNG +++

Liebe Master-Studierende,

Wir freuen uns, Sie zu unserem Studiengang Master Biologie an der KIT-Fakultät für Chemie und Biowissenschaften begrüßen zu dürfen!

Gerne möchten wir Sie zu unseren Infoveranstaltungen einladen. Die Veranstaltungen sind freiwillig aber wir empfehlen Ihnen sehr, daran teilzunehmen, damit Ihr Start ins Studium reibungslos und stressfrei für Sie verlaufen kann. **Sollten Sie noch nicht immatrikuliert sein, ist dies kein Problem. Sie sollen Ihre Module trotzdem schon wählen. Falls Sie sich nicht am KIT einschreiben werden, können Sie diese E-Mail einfach ignorieren.**

PLEASE SAVE THE DATES:

18. September 2025 um 10 Uhr (UTC+1) – ZOOM Online Welcome Session und Studiengangvorstellung mit dem Studiendekan Prof. Jörg Kämper und dem Studienganskoordinationsteam Dr. Urszula Weclawski und Andreas Orso. Sie bekommen eine Einführung in den Studiengang und die Modulwahl. Darüber hinaus navigieren wir Sie durch das Modulhandbuch. Wir stellen Ihnen die Veranstaltungsportal Campus+ als auch die Lernplattform ILIAS vor. Die Teilnahme ist erforderlich, damit Sie Ihre Wahl zu den Mastermodulen bis zum **15. Oktober 2025** durchführen können. **Um teilzunehmen, klicken Sie [HIER!](#)**

08. Oktober 2025 um 10 Uhr (UTC+1) – ZOOM Online Fragerunde „Ask me Anything“ – Wir beantworten Ihre Fragen und Anregungen rund um die Modulwahl und das Studium. **Um teilzunehmen, klicken Sie [HIER!](#)**

27. Oktober 2025 um 18 Uhr (UTC+1) bis open End – “Meet & Greet” – ein Zusammenkommen in dem Bioturm, KIT-Campus Süd, Gebäude 30.43, Seminarraum 005. Nach Ihrer Ankunft möchten wir Sie persönlich an der KIT-Fakultät für Chemie und Biowissenschaften begrüßen und kennenlernen. Darüber hinaus navigieren wir Sie über das Vorlesungsverzeichnis, damit Sie Ihre Veranstaltungen problemlos finden können. Sie bekommen eine Einführung in das Campus Management System für Studierende (CMS), weitere Tipps zum Studienstart als auch eine Führung durch Räumlichkeiten der Fakultät. **Anschließend möchten wir alle herzlich zu einem gemütlichen Abend mit Getränken, Barbecue und Musik einladen – eine tolle Gelegenheit, sich besser kennenzulernen! Wenn du teilnehmen möchtest, antworte bitte auf diese E-Mail: urszula.weclawski@kit.edu mit einem kurzen Text „Ich nehme am Meet&Greet-Event teil.“ Vielen Dank!**

Wir freuen uns darauf, Sie zu sehen!

Mit freundlichen Grüßen

Ihre Studiengangskoordination Biologie